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lk vind het helder geformuleerd. Ik ben benieuwd naar de uitkomst.

Zoals telefonisch besproken en zoals jij ook kernachtig verwoordt, zit de crux in de interpretatie van financiering (van

vervaardiging) en van die van de aard van het product dat wordt uitgezonden (is dit een omroepprogramma, of een CBG-

productie?).

Wat mij bekend was, was dat CBG een productiemaatschappij had betaald om een bestaand, eigen online product aan te passen

voor tv, via een inkoopprocedure. Er is géén geldstroom naar SBS en het product is van CBG. De regeling van Balkenende uit 2008*

noemt letterlijk productiemaatschappijen in het financieringsverbod als de bestemming een omroepprogramma is. Financiéle

bijdragen aan het vervaardigen van omroepprogramma’s mogen niet, maar zelf een product maken en aanbieden wel, als ik de

VoRa-coproductierichtlijn goed lees**.

Maar hoe je het ook wendt of keert, in alles is dit in de praktijk een coproductie. Ik had dit explicieter moeten uitspreken en

explicieter negatief moeten adviseren.

Zoals aangegeven gaan [gen ik gaan dit jaar werken aan een herziening van de VoRa-coproductierichtlijn.

Hartelijke groet,

*

Uit ‘Intrekking Aanwijzingen inzake coproducties en andere omroepprogramma’s’, 2008

‘Het kabinet heeft hiermee besloten dat de ministeries vanaf 1 augustus 2008 geen financiéle bijdragen meer leveren die specifiek
bedoeld zijn voor de vervaardiging van omroepprogramma’s." Zij doen dit niet aan omroepen, noch aan productiebedrijven, noch
aan overige instellingen die werken met publieke middelen als de bestemming de vervaardiging van omroepprogramma’s is. Voorts

is besloten dat alle ministers een beleidsregel vaststellen die inhoudt dat zij geen gebruik maken van de bevoegdheid financiéle

bijdragen (in subsidie- of contractvorm) te leveren bedoeld voor de vervaardiging van omroepprogramma’s.’

(https://zoek.officielebekendmakingen.nl/stcrt-2008-138-p6-SC86688.html )

*%

Uit de coproductierichtlijn van 2009:

‘De Ministerraad heeft in augustus 2008 besloten te stoppen met

biidragen voor de vervaardiging en uitzending van Volgens

de nieuwe Mediawet 2008 gaat het hier om producties die via een omroepdienst’

worden uitgezonden.”

‘Het is dus toegestaan om:

- een website van een omroep te subsidiéren of mede te financieren

- samen met een omroep een film/documentaire te produceren en financieren die

alleen op de website van een omroep te zien is (en dus niet uitgezonden wordt)

-

tegen betaling een banner (advertentie) op een website van een omroep te

plaatsen met een verwijzing naar een campagne of een eigen website.”

Van: I 5.1.2e @minvws.nl]
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Onderwerp: Corona Vaccin Vragenuurije op TV

Vragenuurtje
Ik ben afgelopen week betrokken geraakt in een communicatieactiviteit van het CBG, nameljjk het coronavacein

vragenuurtje. Het vragenuurtje is eind vorig jaar gestart live via YouTube. Voor het vaccin/vaceineren is er opnieuw een

vragenuurtje in de maak. Het CBG heeft het laten ombouwen tot een tv format dat over twee weken wordt uitgezonden
door SBS6.

Coproducties voor tv

Het is al sinds 2008 -middels een decreet van de mp destijds- ministeries/rijksoverheid verboden om producties te

vervaardigen die via televisie te zien zullen zijn. Het CBG beroept zich op een advies van minAZ dat zij geen bezwaar
ziet in de tv productie van het vragenuurtje. Navraag bij AZ leert echter dat in de adviesaanvraag er niet is gesproken over

kosten (CBG gaf aan dat er namelijk geen geld gaat naar SBS). MinAZ geeft aan dat het advies niet letterlijk positief was.
Want het gaat niet alleen om wat de regel letterlijk bedoelt (geen tv coproductie met een omroep) maar dat er ook naar de

geest van de maatregel kan worden gehandeld. Bovendien wil men in zee gaan met eenjournalist als presentator. Dat is

een andere regel binnen de rijksoverheid; we mogen geen actieve journalisten betrekken bij communicatieactiviteiten.

Kosten

BEER ft aan dat de opdracht om van het vragenuurtje een tv-format te maken -dat ook daadwerkelijk op tv komt-

een ow, wens is geweest van VWS (omin aanmerking te komen voor het budget van ongeveerBEAls de regel zich uitsluitend zou beperken tot financiéle (co)producties met omroepen/tv zenders en niet zou gelden voor

productiemaatschappijen dan zouden we als VWS (en andere departementen) de afgelopenjaren natuurlijk heel makkelijk
onze content op tv kunnen krijgen. Want in deze redenering: door de overheid betaald en gratis voor de omroep. Zo

makkelijk ligt het helaas dus niet.

Onafhankelijke journalistiek
In het kader van een transparante objectieve overheid is het risicovol om vervolgens je eigen informatie in volledige eigen

regie vervolgens op tv ‘in te kopen’. Het zet de deur mogelijk open voor een pittige discussie. Het publiek mag in

Nederland verwachten dat zendgemachtigden ten allen tijde een kritische, journalistiek onafhankelijke verhouding hebben

met de overheid. Dat is nu niet het geval. Ondanks deze bezwaren wil CBG de gemaakte afspraken met deze productie en

SBS6 voortzetten.

Ik heb daaromBEE zisteravond gevraagd de minister hierover te informeren. Daarnaast zal het CBG goede
afspraken moeten maken met SBS6 over de aan- en afkondiging van het programma (dit programma is financieel tot

stand gekomen door CBG of soortgelijke bewoordingen).

Ik ben natuurlijk graag bereid een en ander nog aan je toe te lichten!

Groet
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